
 

ГРОМАДСЬКА РАДА 

при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 
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ПРОТОКОЛ № 25 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній  

в місті Києві державній адміністрації 
 

м. Київ, бульвар Івана Котляревського, 1/1                       17 січня 2024 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації (далі - Громадська рада) – 28 осіб. 

Присутні: 19 осіб.  

Відсутні: 9 осіб.  

Реєстр додається.  

Запрошені:  

- в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Шевченко Олена Володимирівна;  

- заступник голови Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації Бабій Павло Миколайович; 

- керівник апарату Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації  Ластовецький Ігор Володимирович; 

- начальник відділу молоді та спорту Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Біба Олександр Анатолійович; 

- начальник управління житлово-комунального господарства Дніпровської 

районної в місті Києві державної адміністрації Косар Надія Романівна; 

- директор комунального підприємства «Керуюча компанія з обслуговування 

житлового фонду дніпровського району м. Києва» Красний Іван Васильович; 

- заступник директора комунального підприємства УЗН Дніпровського району 

м. Києва Коровніков Юрій Володимирович; 

- представник Департаменту транспортної інфраструктури КМДА Кравчук 

Юрій Володимирович; 

- представник КП «Дирекція будівництва транспортних споруд м. Києва» Жох 

Ігор Петрович;  

- директор Центру по роботі з дітьми та молоддю за місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва Городнічов Сергій Михайлович; 
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- заступник директора директор Центру по роботі з дітьми та молоддю за 

місцем проживання Дніпровського району м. Києва Ільєнко Василь 

Петрович; 

- секретар ОСН «КМ «Русанівка» Чунаєв Олександр Едуардович; 

- помічник депутата Київради Я. Федоренка Чумак Владислав Петрович; 

- експерт Громадської ради Кравченко Поліна Леонідівна; 

- секретар ОСТ «Русанівський масив» Федорова Ірина Миколаївна. 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 19 

членів Громадської ради з 28. Таким чином, засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 

Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації.  

Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації.  

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний: 

1. Про проблемні питання діяльності КП «Керуюча компанія з обслуговування 

житлового фонду Дніпровського району м. Києва. 

                                                     Доповідач: Красний І.В. (за згодою) 

2. Про  ситуацію, що склалася з ремонтом колекторів на  зелених зонах вул. 

Віфліємська та вул. Гетьмана Павла Полуботка. 

                                                      Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 

3. Про деякі питання діяльності Центру по роботі з дітьми та молоддю за 

місцем проживання Дніпровського району м. Києва 

                                                          Доповідач: Павленко А.М. 

4. Про структуру та склад Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації. 

                                                            Доповідач: Павленко А.М. 

5. Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації на 2024 рік. 

                                                             Доповідач: Павленко А.М. 

6. Різне. 

Вирішили: затвердити наступний порядок денний: 

1. Про проблемні питання діяльності КП «Керуюча компанія з 

обслуговування житлового фонду Дніпровського району м. Києва. 

                                                     Доповідач: Красний І.В. (за згодою) 

2. Про  ситуацію, що склалася з ремонтом колекторів на  зелених зонах вул. 

Віфліємська та вул. Гетьмана Павла Полуботка. 

                                                      Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 



3. Про деякі питання діяльності Центру по роботі з дітьми та молоддю за 

місцем проживання Дніпровського району м. Києва 

                                                          Доповідач: Павленко А.М. 

4. Про структуру та склад Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації. 

                                                            Доповідач: Павленко А.М. 

5. Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації на 2024 рік. 

                                                             Доповідач: Павленко А.М. 

6. Про звернення Об’єднання садівницьких товариств «Русанівський масив» 

                                                  Доповідач: Федорова І.М (за згодою) 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання перше порядку денного: 

«Про проблемні питання діяльності КП «Керуюча компанія з обслуговування 

житлового фонду Дніпровського району м. Києва». 

Слухали: директора Комунального підприємства «Керуюча компанія з 

обслуговування житлового фонду Дніпровського району м. Києва» Івана 

Красного, який поінформував учасників засідання Громадської ради стосовно 

основних проблемних питання діяльності КП, а саме: 

- роботи комунального підприємства з погашення населенням заборгованості 

по оплаті за спожиті комунальні послуги; 

- стану справ з ремонту ліфтів; 

- виконання Закону України «Про особливості здійснення права власності у 

багатоквартирному будинку» № 417-VIII від 01 липня 2015 року в частині 

підписання з комунальним підприємством договорів на надання послуг з 

управління багатоквартирним будинком; 

 - інших проблемних питань діяльності комунального підприємства. 

В обговоренні питання взяли участь: Базік О.М., Кругляк М.С., Бурля О.Ю., 

Шашкіна Л.О., Косар Н.Р., Овсянніков О.В., Мітюк С.О., Ковальчук І.М. 

 

Вирішили: 

1. Інформацію директора Комунального підприємства «Керуюча компанія з 

обслуговування житлового фонду Дніпровського району м. Києва» Красного 

І.В. стосовно основних проблемних питання діяльності КП   взяти до відома ( 

долається). 

2. Доручити першому заступнику голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації Базіку О.М. узагальнити 

пропозиції КП « Керуюча компанія з обслуговування житлового фонду 

Дніпровського району м. Києва» та членів Громадської ради стосовно 

сприяння вирішені проблемних питань діяльності комунального підприємства 

для направлення їх Київському міському голові В.В. Кличку у форматі 

звернення Громадської ради. 



3. Доручити голові Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленко А.М. направити зазначене звернення 

Громадської ради до Київського міського голови Кличку В.В. 

4. Контроль за виконанням цього рішення покласти на першого заступника 

голови Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Базіка О.М. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання друге порядку денного: 

«Про  ситуацію, що склалася з ремонтом колекторів на  зелених зонах вул. 

Віфліємська та вул. Гетьмана Павла Полуботка». 

Слухали: заступника директора комунального підприємства УЗН 

Дніпровського району м. Києва Коровнікова Юрія Володимировича та 

представника   КП «Дирекція будівництва шляхово-транспортних споруд м. 

Києва»  Жоху Ігоря Петровича. За їх інформацією з лютого 2024 року роботи 

з капітального ремонту колектору на вул. Віфлеємській буде відновлено. Як 

з’ясувалося під час обговорення цього питання КП «Дирекція будівництва 

шляхово-транспортних споруд м. Києва» до колектора на вулиці Павла 

Полуботка не має відношення.  

В обговоренні питання взяли участь: представник Департаменту 

транспортної інфраструктури КМДА Кравчук Ю.В., Овсянніков О.В., Базік 

О.М. 

Вирішили: 

1. Інформацію заступника директора КП з утримання зелених насаджень 

Дніпровського району м. Києва Коровнікова Ю.В. та представника   КП 

«Дирекція будівництва шляхово-транспортних споруд м. Києва» Жохи І.П. 

стосовно ситуації, що склалася з ремонтом колекторів на  зелених зонах вул. 

Віфлеємська та вул. Гетьмана Павла Полуботка, взяти до відома. 

2. Комітету з питань громадського моніторингу Громадської ради разом з КП 

УЗН Дніпровського району м. Києва продовжити свою роботу стосовно 

об’єкту на вулиці Павла Полуботка та здійснити громадський моніторинг 

ремонтних робіт на колекторі по вулиці Віфлеємській. 

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на заступника голови 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Шашкіну Л.О. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято. 

 

Питання третє порядку денного: 

«Про деякі питання діяльності Центру по роботі з дітьми та молоддю за 

місцем проживання Дніпровського району м. Києва» 



Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Анатолія Павленка, який нагадав учасникам засідання 

про роботу робочої групи Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації з перевірки діяльностіЦентру по роботі з дітьми та молоддю з 

місцем проживання Дніпровського району м. Києва (далі-ЦМП)  та 

продовження її повноважень до квітня п.р., а також презентував проєкти 

Статуту Центру по роботі з дітьми та молоддю з місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва (далі-ЦМП) і Структури ЦМП, розроблені 

Громадською радою з метою упорядкування діяльності апарату ЦМП. 

підвищення ефективності роботи підліткових клубів за місцем проживання, 

Павленко А.М. запропонував їх схвалити і направити керівництву 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації для розгляду та 

прийняття рішення щодо їх затвердження. А також наголосив на необхідності 

здійснення постійного громадського моніторингу діяльності підліткових 

клубів за місцем проживання ЦМП після завершення роботи зазначеної вище 

робочої групи. 

В обговоренні питання взяли участь: начальник відділу молоді і спорту 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації Біба О.А., 

директор Центру по роботі з дітьми та молоддю за місцем проживання 

Дніпровського району м. Києва Городнічов С.М., заступник директора Центру 

по роботі з дітьми та молоддю за місцем проживання Дніпровського району м. 

Києва Ільєнко В.П., Ковальчук І.М.  

Вирішили:  

1. Схвалити проєкти Статуту та Структури Центру по роботі з дітьми та 

молоддю за місцем проживання Дніпровського району м. Києва, що 

додаються.  

2. Направити зазначені проєкти в.о. першого заступника голови 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації Шевченко 

О.В. для розгляду та затвердження в установленому порядку. 

3. Рекомендувати в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації Шевченко О.В. провести 

реорганізацію Центру по роботі з дітьми та молоддю за місцем 

проживання Дніпровського району м. Києва на основі запропонованих 

проєктів Статуту та Структури ЦМП Дніпровського району м. Києва. 

4. Комітету з питань громадського моніторингу Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

продовжити здійснення громадського моніторингу діяльності 

підліткових клубів за місце проживання ЦМП Дніпровського району м. 

Києва. 

5. Контроль за виконання цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 



Питання четверте порядку денного: 

«Про структуру та склад Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації.» 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Анатолія Павленка, який надав інформацію про 

внесення змін до складу Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації 2019-2021 років (додається) та запропонував, 

продовжуючи оптимізацію кількісного і персонального складу Громадської 

ради, виключити з її складу людей, які порушують вимоги Положення про 

Громадську раду при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації щодо участі у її засіданнях (за виключення членів Громадської 

ради, які знаходяться у лавах Сил оборони України).  

        Павленко А.М. надав інформацію про ситуацію з відвідування членами 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації її засідань та запропонував згідно пункту 4.3 Положення про 

Громадську раду при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації та пункту 3.20 Регламенту Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації припинити членство в 

Громадській раді при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації наступних осіб Бєлової Олени Миколаївни, представника 

Громадської організації «Соціальна взаємодія. Ініціатива. Творчість. Іновації», 

Медведовського Олега Вікторовича, представника Спілки громадських 

організацій «Народна Рада» та Черниша Олександра Володимировича, 

представника громадської організації  «Іноваційна Україна». 

        Павленко А.М. нагадав учасникам зібрання, що у минулому році 

Громадська рада утворила новий комітет з питань гуманітарної допомоги та 

волонтерської діяльності (голова Мітюк С.О.) та підкомітет з питань взаємодії 

з правоохоронними органами комітету з питань взаємодії з органами безпеки 

та оборони (голова Овсянніков О.В.). Також у зв’язку з відсутністю Кунаха 

Г.Є. (служба у лавах Сил оборони України) т.в.о. голови комітету з питань 

взаємодії з органами безпеки та оборони призначена Григор’єва О.В. 

          Після зазначених змін Павленко А.М. запропонував схвалити оновлену 

Структуру Громадської ради в частині її комітетів та оновити їх персональний 

склад. 

Павленко А.М. запропонував також звільнити з посад експертів 

Громадської ради Попенка Олега Івановича; Янчук Віру Василівну; Левітаса 

Геннадія Григоровича; Тімкову Наталію Володимирівну як таких, що 

втратили зв’язок з Громадською радою і не приймають участь у її роботі та 

призначити експертами Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації: Бєляєва Олександра Івановича; Чунаєва 

Олександра Едуардовича згідно поданих ними заяв. 

Виступив: Шишацький Д.А, з заявою щодо звільнення його з посади 

секретаря Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації за власним бажанням. 

Вирішили: 



1. Звільнити з посади Секретаря Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації Шишацького Дмитра 

Анатолійовича за власним бажанням. 

2. Обрати Секретарем Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації Черевко Наталію Петрівну, начальника 

відділу з питань внутрішньої політики та зв’язків з громадськістю 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації. 

3. Затвердити склад комітетів Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації станом на 17 січня 2024 

року, що додається. 

4. Взяти до відома інформацію про ситуацію з відвідування членами 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації її засідань, що додається. 

5. Відповідно до пункту 4.3 Положення про Громадську раду при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації та пункту 

3.20 Регламенту Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації припинити членство в Громадській раді 

при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

наступних осіб Бєлової Олени Миколаївни, представника Громадської 

організації «Соціальна взаємодія. Ініціатива. Творчість. Іновації», 

Медведовського Олега Вікторовича, представника Спілки громадських 

організацій «Народна Рада» та Черниша Олександра Володимировича, 

представника громадської організації  «Іноваційна Україна». 

6. Просити в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в місті 

Києві державної адміністрації Шевченко О.В. внести відповідні зміни до 

розпорядження Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації "Про затвердження складу Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації" щодо 

виключення зі складу Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації зазначених в пункті 1 цього рішення 

осіб. 

7. Контроль за виконанням цього рішення покласти на секретаря 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Черевко Н.П..  

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання п’яте порядку денного: 

«Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації на 2024 рік» 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Анатолія Павленка, який ознайомив з основними 

пунктами проєкту Плану роботи Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації на 2024 рік та запропонував взяти його 

за основу і доручити Секретарю та головам комітетів Громадської ради при 



Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації до 01 лютого 

доопрацювати зазначений План та винести його на затвердження на наступне 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 

Вирішили: 

1. Взяти за основу План роботи Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації на 2024 рік, що 

додається. 

2. Секретарю та головам комітетів Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації до 01 лютого 

доопрацювати зазначений План та винести його на затвердження на 

наступне засідання Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації. 

3. Контроль за виконання цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання шосте порядку денного: 

«Про звернення Об’єднання садівницьких товариств «Русанівський масив» 

Слухали: секретаря Об’єднання садівницьких товариств «Русанівський 

масив» Ірину Федорову зі зверненням до Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації стосовно допомоги у подоланні 

наслідківворожої атаки13 грудня 2023 року, в результаті якої сталося падіння 

уламків ракети на будинки  та автомобілі мешканців ОСТ «Русанівський 

масив». 

Виступили: Косар Н.Р. та Шевченко О.В. 

 Косар Н.Р. падала роз’яснення щодо шляхів отримання державної підтримки 

у таких випадках 

Шевченко О.В. пообіцяла звернутися до благодійної організації стосовно 

сприяння мешканцям ОСТ «Русанівський масив» у встановленні вікон 

пошкоджених будинків. 

Вирішили: 

1. Взяти до уваги звернення ОСТ «Русанівський масив», що додається. 

2. Просити Дніпровську районну в місті Києві державну адміністрацію 

сприяти мешканцям ОСТ «Русанівський масив» у вирішенні їх 

проблемних питань, пов’язаних з наслідками ворожої атаки 13 грудня 

2023 року. 

 

Голова Громадської ради                                              Анатолій Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                           Наталія Черевко 
 


